

Specialized Training on Operational and Practical Aspects of Islamic Banking, Takaful, Islamic Microfinance and Sukuk

September 26, 2025 in Bishkek, Kyrgyzstan
from 8:20 to 17:00

Venue: Bishkek, Chui Ave. 164 "A", 5th floor, office 503, Educational Center "Barakat" (landmark, on the eastern side of the Bishkek City Hall)

Registration and welcome coffee break: 8:20-8:55

Classes start on September 26, 09:00

Coffee break: 10:45-11:15 Lunch and prayer break: 13:00-14:30 Coffee break: 15:30-15:45

Total study time: 7 hours



Eco
Islamic
Bank



Barakat
educational center



Date	Topic Title
09:00-09:30	<i>Riba and Prohibitions</i>
09:30-10:45	<i>Islamic Banking and Finance Industry</i> -Introduction to Islamic Banking and Finance -Islamic Finance in Worldwide (current situation) Perspective of the Islamic Financial Industry
11:15-13:00	<i>Study of the basic Shariah Standards</i> -Murabahah -Mudarabah -Musharakah Diminshing Musharakah
14:30-15:30	<i>Study of the basic Shariah Standards</i> -Ijarah Takaful (Islamic Insurance)
15:45-16:30	<i>Study of the basic Shariah Standards</i> -Sukuk <i>Islamic Microfinance</i>
16:45-17:00	<i>Awarding certificates</i>

Специализированный тренинг «Операционные и практические аспекты
Исламского банкинга, Такафула,
Исламского микрофинансирования и Сукука»

26 сентября 2025 года, с 8.20 до 17.00

Место проведения: г. Бишкек, пр. Чуй 164 «А», 5 этаж, кабинет 503,

Образовательный центр «Баракат» (ориентир, с восточной стороны мэрии города Бишкек)

Регистрация и приветственный кофе-брейк: 8:20-8:55

Начало занятий 26 сентября: 09:00

Кофе-брейк: 10:45-11:15 Перерыв на обед и намаз: 13:00-14:30 Кофе-брейк: 15:30-15:45

Общее учебное время: 7 часов



Эко
Исламик
Банк



Barakat
образовательный центр



Дата	Наименование темы
09:00-09:30	Риба и запреты
09:30-10:45	Исламский банкинг и финансовая индустрия -Введение в Исламский банкинг и финансы -Исламские финансы в мире (текущее положение) Перспективы развития Исламской финансовой индустрии
11:15-13:00	Изучение основных Стандартов Шариата - Мурабаха - Мудараба - Мушарака - Убывающая Мушарака
14:30-15:30	Изучение основных Стандартов Шариата - Иджара - Такафул (Страхование)
15:45-16:30	Изучение основных Стандартов Шариата - Сукук Исламское микрофинансирование
16:45-17:00	Вручение сертификатов